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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfållighetsförenings
styrebemöte 1 997- 1 1-12.

Närvarande: Magnus Månson
ErikWredling
Peter Haglund
Mats Peffiersson

samt supdeantema:
Göran Ekström
Bo Larsson

samt del av tiden:
Ola Wikström

S 1. tkttets
Ordf. Magnus Månson håbade de näryarande vålkomna och förldarade mOtEt öppnst öppnande

s2.
Föregående mötes protokoll nr 4-97 godkändes.

Föreg. mötss-
protokoll

Rapporbrs3.
- EnkWredling medddade afi det den 29 aug konstaterades stopp iavloppetvid Båmstens.
gatan. D€ila avhjälptes ar Ragn Selb som ryckte ut och avhjälpte felet samma dag.
- Peter Haglund meddelade d den hos familjen installerade plattvärmwäldaren fungerar
utmärkt sedan isomras då Röfinstallatörvidtog råt åtgård lvärmecentralen. Defra är goda
nyheter då risken finns at den gamla typen an värmenäldare på sikt kommer d försvinna
och då måste esåttas med pldvårmevåxlare.

s4. Ekonomln
- Kassören Erik Wredling meddelade at föreningons ekonomi ser bra ut Prognosen
för året håller got efrersom vårmeförbrukningen ligger ca. 200 ltlwfr lägre ån budgeterat
Avgifrema för kvartal 1-98 och 2-98 föreslås håtlm oföråndrade tll 3000:-12960:- kr.

$ 5. ' TV{€bd -
- Det konstaterades artföreningen under hösten hafrstora proHem med dålig ry-brild nätet
via det intema TV-kabelnäte{" Två punkter kunde fastställas.
A) Trots långnamt agerande från Telia Kabel-TV blwfelen till slut åtgärdade. Konsta-
teras skall afl förenlngen l.n. gl har något soMc,aavtal med Tella. Magnus Månson
har dock begärt in ofiert på efr seMceavtal.
B) För at få en praktbk och väl fungerande felanmälan-rulin genotemot Telia fast-
ställdes affiföreningen utser en Felanmälare. Beståmdes at Peter Haglund (ordinarie) och
Erik Wredling (reserv) tv. stårför kontakten med Telia Kabel-TV.
I ljuset av det som hänt i höst är det dock lämpligt afi den som tycker afi W-trilden år dålig,
först undersöker om grannar utrned gatan hei liknande proHem och tarsedan kontakt med
kontaktombudet på gården som fårfungera sorn en länktill Felanmålaren ovan.
En instruktion för detta skall ufärdas för kom$eiledng av Huspärmen hos var och en.

S 6 Lokal atrf,alls-
- Mats Pettesson och Ola Wkström redogjorde för arbetsgruppens resultat kring hanterlng
projektering och anbuGgivning för mlUöbodar lnom området
Arbetsgruppen plus ordförande har åven haft efrsammantråffande med representanter
för Renhållningsverket . DäMd framkom at v{ i Västerås står inför efr mycket viktigt
vågval, där de som inte börjar kälbortera kommer atfå krafrigrt höjda sopwgifterfrån
och med 1998.
Styretsen fastslog att en extra föreningsstamma skall hållas för aff fafra beslut kring
föreningens vågryalvad gåller Evfalbhantering. Denna extra förenlngnståmma beståmdes
till den 10 dec iSkiljeboskolans matsal. Separat kallebe kommer at dlstribueras.



s7.
- S!6eben beslutade at genomföra snöröJnlngen denna vinter enligrt samma
principer som tidigareår, öls. efter wrop.
- Fgbiltllldes at radhuset Bronsnålsgatan 13 nu år,Tullt utbyggrf', varyid kan
konstatera afr 16 radhus åtestår som ej år utbyggda.

s8.
-Nästa möte besttlmdes preliminårt tilt den 10112 1 997.

$e.
-Ordf. Magnus Månson tackade för visat intresse och förldarade mötet avslutat-

Justeras:
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